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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Hogy állnak az AKG második ciklus a
elindításának előkészületei?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az agrár-környezetgazdálkodási támogatások els ő támogatási ciklusa 2009 . augusztusában
lejár. Fontosnak tartom, hogy a programban részt vett gazdálkodók tevékenysége és a
felhasznált közpénz ne vesszen kárba és legyen esély arra, hogy a megkezdett folyamato k
kihagyástól mentesen tudjanak tovább folytatódni. Az egyes vidékfejlesztési intézkedések
eddigi tapasztalatai azt mutatják, hogy a döntéshozatalai id ő igen hosszú, többszöri rendelet
módosítások és a végrehajtó ügynökség lassú ügyintézése keseríti meg a gazdálkodók életét .

Információim szerint a rendelet előkészítése elkezdődött és készültek már írásos anyagok is .
Az új agrár-környezetgazdálkodási ciklussal kapcsolatos el őkészítő munkálatokba tudomásom
szerint több külső szakértő is részt vesz. Kérem, küldjék meg számomra az összes kapcsolód ó
előkészítő anyag másolatát, valamint a rendelet tervezet utolsó változatát . Ez utóbbit
természetesen tervezetként kezelem, ám fontosnak tartom ennek ismeretét már most az
előkészítés szakaszában is .

Kérdéseim a következők:

1) Mikor készül el az új támogatási ciklushoz, a pályáztatáshoz szükséges, az agrár -
környezetgazdálkodási támogatásokra vonatkozó új miniszteri rendelet, jogi szabályozás ?

2) Mikorra tervezik a rendelet tervezettel kapcsolatos nyilvános társadalmi-szakmai
egyeztetés kezdetét ?

3) Milyen időponttól, milyen határidővel lesz lehetőség a támogatási ciklusra vonatkoz ó
kérelmek, pályázatok beadására?



4) Milyen módon kívánják tájékoztatni az érintett gazdálkodókat? Készült-e már err e
vonatkozóan kommunikációs terv? Ha igen kérem küldjék meg számomra !

5) Mely magánszemélyeket (egyéni vállalkozókat), vagy jogi személyeket vontak be a
szakértő i előkészítői körbe?

6) Kérem tájékoztatásukat, hogy az egyes szakért ők pontosan milyen munkát végeznek,
megbízásuk mikor kezdődött, meddig tart, milyen összegrő l szól a szerződés és eddig abból
mennyit fizettek ki ?

7) Ha nem közvetlenül a szakért ővel, hanem céggel kötöttek szerződést, akkor kérem azt is
tűntessék fel, hogy melyik céges szerződés melyik szakértő munkájához kapcsolódik !

8) Elképzelhető-e a 2004-2005 . évi helyzet megismétlődése, amikor a pályázatokkal
kapcsolatosan visszamenő leges döntést hoztak?

9) Biztosítani tudják-e a döntés folyamattal azt, hogy a jelenlegi támogatási ciklus lezárult a
előtt értesüljenek a gazdálkodók arról, hogy részt vehetnek-e az új agrár -
környezetgazdálkodási támogatási ciklusban, mint támogatott gazdálkodók ?

10) Az idei évben lezáruló agrár-környezetgazdálkodási támogatásokkal kapcsolatosa n
milyen indikátorok alapján értékelik a program eredményeit? Kérem, külön jelöljék, hogy a
környezeti-természeti indikátorokra vonatkozóan milyen adatgyűjtés folyt az elmúlt
időszakban, azokat ki és ilyen módon összesítette, értékelte, és azok hogy kerülnek be a
program utólagos értékelésébe ?

Várom válaszát.

Budapest, 2009 . január 16 .

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

